
《Spongebob Squarepant》

图书基本信息

书名：《Spongebob Squarepants The Great Escape 海绵宝宝》

13位ISBN编号：9781416991328

10位ISBN编号：1416991328

出版时间：2009-9

出版社：Simon & Schuster

作者：Sollinger, Emily (ADP)/ Artifact Group (COR)

页数：24

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu111.com

Page 1



《Spongebob Squarepant》

内容概要

Celebrate SpongeBob's 10th Anniversary with this special 8 x 8 tie-in to the television movie event,  The Great
Escape!  The Krusty Krab is celebrating its eleventy-seventh anniversary, and Mr. Krabs is looking forward to
selling lots of Krabby Patties. But just before the celebration is about to begin, Mr. Krabs, Squidward, Patrick, and
SpongeBob accidentally lock themselves in the freezer! While they make their way through the maze of air shafts
above the Krusty Krab, reminiscing about their favorite memories along the way, Plankton finally gets his hands on
the Krabby Patty formula! Will they get out in time to save the formula and celebrate the eleventy-seventh
anniversary? Find out in this hilarous 8 x 8 story!
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《Spongebob Squarepant》

精彩短评

1、海绵宝宝的故事，用的是纯正的美语，就语言熏陶来说，也值得一读，更何况还有精彩的故事，
启发孩子思考。太喜欢原版的海绵故事了
2、英文字体有些小，对于小学中年级的学生来说，有难度
3、这本书很薄，关键是买的时候提示有货的，但拍下来后一直不发货，也没有说明，直到打了客服
电话才知道这本书江苏没货，要从北京转过来，一转就转了四天，早知道就不买了，客服服务很生硬
，不好。
4、书的质量很好。不过我屯了太多书了，还没有来得及仔细看。
5、还可以！！书有点薄
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